
Zápis č.2/2024 

z jednání školské rady 

při Základní a Mateřské škole Golčův Jeníkov, p. o. 
 

Datum jednání: 29. 8. 2025 

 

Přítomno: 6 členů 

Jiří Brož, Dis. za zřizovatele 
Mgr. Olga Kociánová, Dis. za zřizovatele 
Mgr. Jiří Blabolil za pedagogické pracovníky 
Mgr. Romana Trachtová za pedagogické pracovníky 
Milan Blabolil za zákonné zástupce žáků 
Linda Nesládková za zákonné zástupce žáků 
  
Host: 1  
  
Mgr. Alena Víšková ředitelka ZŠ a MŠ Golčův Jeníkov, p. o. 

 

Program jednání: 

1. Volba předsedy školské rady (dále jen ŠR) 

2. Volba místopředsedy a zapisovatele ŠR 

3. Schválení jednacího řádu 

4. Schválení změn ve školním řádu a v pravidlech pro hodnocení žáků 

5. Schválení výroční zprávy 

6. Diskuse 

 

Průběh jednání: 

Jednání zahájila Mgr. Alena Víšková, ředitelka školy. 

1. Volba předsedy ŠR 

Paní Alena Víšková navrhla, aby byl předsedou ŠR opětovně zvolen pan Jiří Blabolil. 

Hlasování: 5 pro zvolení, 1 se zdržel 

Pan Jiří Blabolil byl zvolen za předsedu ŠR, funkci přijal, poté vedl jednání ŠR 

2. Volba místopředsedy a zapisovatele ŠR 

Pan Jiří Blabolil navrhl, aby místopředsedkyní ŠR a zapisovatelkou ŠR byla zvolena paní Romana 

Trachtová. 

Hlasování: 5 pro zvolení, 1 se zdržel 

Paní Romana Trachtová byla zvolena za místopředsedkyni ŠR a za zapisovatelku ŠR, funkce přijala. 



3. Schválení jednacího řádu 

Pan Jiří Blabolil navrhl schválení jednacího řádu v původním znění. 

Jednací řád byl jednohlasně schválen. 

4. Schválení změn ve školním řádu a v pravidlech pro hodnocení žáků 

Návrh: 

Školní řád: dodatek č. 1: do školní budovy a prostoru školních šaten není dovoleno vjíždět a 
parkovat elektrokoloběžky a elektrokola. Toto opatření je z důvodu 
požární ochrany budovy 

 dodatek č. 2: Žáci mají přísný zákaz: - vnášet do areálu a budovy školy nebezpečné 
předměty-přinášet do areálu a budovy školy návykové látky: kratom, 
výrobky s obsahem HHC, energetické nápoje, nealkoholická piva a 
běžné léky 

 

  Pravidla pro hodnocení žáků: zmírnění postihů za používání mobilních telefonů ve škole 

Po diskusi bylo o návrhu hlasováno, hlasování proběhlo jednohlasně, navrhované změny byly 

schváleny. 

 

5. Schválení výroční zprávy 

Výroční zpráva za školní rok 2023/2024 byla jednohlasně schválena. 

 

6. Diskuse 

Pan starosta Jiří Brož seznámil členy ŠR se zamýšleným rozvojem školy: 

- rekonstrukce školní kuchyně 

- dokončení rekonstrukce vstupní brány 

- dokončení stavby plotu od sportovní haly k firmě Vanad 

- oprava stropu mezi starou a novou budovou 

- zabezpečený vjezd do areálu školy 

Paní Alena Víšková informovala o uskutečněných investicích: 

- malování základní školy a mateřské školy 

- opravy vstupních dveří 

- úprava prostoru před školou 

Paní Alena Víšková seznámila členy ŠR se zamýšlenými investicemi: 

- garnýže do 2 učeben 

- mytí oken 

- rekonstrukce a oprava vnitřních dveří 

- výměna linolea ve 2 učebnách 

- nové skříňky do šaten 

- 2 stolní počítače 



- oprava soklu + oplechování 

- skříň na robotické pomůcky 

- postupná výměna a oprava oken 

 

Paní Olga Kociánová poděkovala škole za spolupráci se ZUŠ Světlá nad Sázavou a s DDM Světlá nad 

Sázavou. 

Byla domluvena účast školy na jarmarku, který by se měl pravděpodobně konat zároveň 

s rozsvěcením vánočního stromu. 

Paní Romana Trachtová navrhla instalaci výdejních okének filtrované vody na školní chodby. 

Bylo řešeno zastřešení stojanů na jízdní kola před školou. Pan Milan Blabolil navrhl realizaci 

svépomocí. 

 

 

V Golčově Jeníkově dne 29. 8. 2024 

zapsala: Mgr. Romana Trachtová                                                                          ověřil: Mgr. Jiří Blabolil 

 

 

 


